
 

 

 

 
 

 
 
Bodafors 
 
Protokoll styrelsemöte 2020-09-01 i PRO-gårdens trädgård 
 
Närvarande: Meta Boëthius, Gunilla Knutsson, Christina Borefur, 
Pelle Söderlund, Britt-Marie Dahlqvist, Britt Franzén, Eva Kilén, 
Monica Olofsson och Christer Eriksson. 
Anmält förhinder: Ingegerd Nilsson. 
 

Protokollet fördelas även till Rolf Hägg. 
 
§1. Mötet öppnas  
 - Meta hälsade alla välkomna.  
 
§2. Godkännande av dagordning. 

- Godkändes. 
 
§3. Tidigare protokoll. 

- Styrelseprotokoll 2020-08-04  lades till handlingarna. 
- Styrelseprotokollen skall fortsatt läggas ut på    
   hemsidan.  (inom GDPR-lagens ramar). 
     

§4     PRO-gården 
 

- Aktuell fönsterrenovering har avslutats. 

- Byggnadskommitten: Ska träffa Wareborn , gå igenom huset 

och skriva  nytt kontrakt, helst innan årsskiftet. Fortsatt 

renovering av fönster får vänta till våren. 

- Anskaffningar till gården sköts av Christina. Styrelsen beslöt 

att inte köpa ekologiskt kaffe i fortsättningen. 

-  Johnny får en eloge för utmärkt skötsel av gårdens 

gräsmatta. 

- Uthyrt 23-25 september. 

 



 

 

 

§6 Nya medlemmar, avgående. 

- Ingen avliden. 

- 2 nya  medlemmar. 

 

§6 Ekonomin 

 -  Britt säger att ekonomin är hyfsad. 

- PRO hade  ett kassaskåp som nu är sålt. 

- Christer säger att lotteriabbonemangen har ökat, är nu uppe i 
22 st. Christer får en eloge för gott arbete med lotterierna. 

- För att försöka förbättra ekonomin ska Meta påminna (på 
nästa utskick) om att det finns möjlighet att hyra PRO-
gården.  

§7 Rapporter 

 - Sommarutskick 6 augusti. 

- Bokcirkel 12 augusti.  

- V-86 pågår. 

- Svampcirkel start  20 augusti. 

- Månadsmötet med medlemsauktion 25 augusti, ca 40 
deltagare, gav ett bra tillskott i kassan. 

§8  Kommande aktiviteter 

- Kulturgatan  3 september. 

- Svamputflykt med Anders Hansen 7 september kl. 15.00. 

- V-86 9 och 23 september.  

- Bokcirkel 16 september. 

- Månadsmöte klädvisning 29 september i Kyrkans lokaler. 
OBS! Anmälan. 

- Studiecirkel, klä om stolar. Meta kontaktar Åke Andersson. 

- Datakurs, Pelle längtar efter deltagare. 



 

 

 

- Vad mer kan vi göra? Bildletartävling, promenaderna med 
Emå-kyrkan. 

§9 PRO Samorganisationen och distriktet 

- Pelle har varit i Gransnäs 17 augusti, blev då invald i 
styrelsen. 

- Det planeras studieresor ut till PRO-föreningarna. 

§10 KPR 

 - Ingen rapport eftersom Ingegerd inte deltog på styrelsemötet. 

§11  Hemsidan 

- Ny hemsida- Pelle undrar om vi kollat. Googla PRO Bodafors 
för att hitta den.  

§12 Övriga frågor 

- Lotterikiosken får vänta till våren. 

- Christina vill ha kvittensblock för redovisning av brödinköp till 
våra medlemsmöten. 

- Valberedningen har svårt att hitta ny ordförande, styrelsen 
ombeds att fundera på hur vi ska lösa detta. 

§13 Nästa möte 

 Tisdagen 6 oktober 2020 kl. 10.00. 

§15 Mötet avslutas 

 Meta avslutade mötet. 

 

 

Sekreterare   Justeras 


